

征稿邀请



“梦想欧中”青少年绘画展赛

为庆祝欧中建交40周年，欧盟驻华代表团将举办“梦想欧中”青少年绘画展赛。在中国的欧盟学校学生和中国学生各自画出他们梦想中的中国和欧洲。参赛者分为三组：5岁至6岁，7岁至12岁，13岁至18岁

请将作品发送到: shijiezhongguo888@126.com

截止时间: 2015年5月15日

中国学生的主题为：“我眼中的欧洲”，
欧洲学生为“我眼中的中国”。

画展地点预定在：北京，甘肃省白银市，
时间：2015年6月或7月

所有参与者都获得证书

三组头等奖获得者将获得欧盟的礼物

优秀作品还将被印在书籍，台历以及欧盟的网站和微博上。

更多详情请登录: [www: http://theworldandchina.com](http://theworldandchina.com)

或电话: 01087706399 13718562380



2015 Children's Art Competition & Exhibition "Dreams of Europe and China"

The EU Delegation in Beijing is happy to announce the "Dreams of Europe and China" Children's Art Competition & Exhibition, dedicated to the celebration of the 40th Anniversary of EU-China relations. Participants include students from Chinese and European schools in China in three age categories: 4-6, 7-12, 13-18 years old.

How to participate:

Please send your drawings/paintings to: shijiezhongguo888@126.com

Deadline: 15th of May 2015

Topics:

For Chinese students: "My vision of Europe"

For European students: "My vision of China"

Planned exhibition venues include: Beijing and Baiyin City of Gansu Province (June & July 2015), Brussels (Belgium, December 2015).

Awards:

All participants will be awarded with a certificate.

The three selected winners in each age group will be presented with gifts/ awards.

Selected works will be displayed for the public during an exhibition and published in a printed book/calendar, as well as at the EU Delegation website and weibo.

More details available at:

[www: http://theworldandchina.com](http://theworldandchina.com)

tel. no.: 01087706399 13718562380

